



For Immediate Release
Thursday, May 25th 2017

Atlantic Presenters Association (APA) & RADARTS Announce Canada 150 Performance Series

(Charlottetown, PE) - The Atlantic Presenters Association (APA), in partnership with RADARTS, and with support from Canadian Heritage, are thrilled to present the "Canada 150 Performance Series". This year, Canada celebrates the 150th anniversary of confederation, a pivotal milestone for our country. In order to help commemorate this milestone, 20 artists, from all disciplines of the performing arts, will tour through Atlantic Canada over the next year bringing their experiences, stories and inspiration about the country and being Canadian.

"I am pleased to see the Atlantic Presenters Association taking an important role to help promote the themes of Canada 150 through song and art. Their vision reflects the Canada 150 priorities of inclusion and diversity, increasing understanding between indigenous and non-indigenous communities, and engaging youth. This series is one of many activities taking place this year to remind Canadians where we've come from - and to get them thinking about where we're going" says Sean Casey, MP for Charlottetown and Parliamentary Secretary to the Minister of Heritage.

The Canada 150 performance series offers shows in both official languages and will see nationally and internationally recognized artists touring through out the region from Happy Valley-Goose Bay, NL to Caraquet, NB.

"People in our region may never have had the opportunity to experience these incredible shows in their own backyard without the Canada 150 Performance Series" says Angela Campbell, President of APA. "The partnership between APA and RADARTS under this project has opened a gateway into Atlantic Canada allowing our collective members to bring artists from all over the country into their communities so that they can share their stories, songs and their art as we all celebrate our nation's rich history and diverse cultures."

APA and RADARTS are excited to announce the 20 artists who will be touring through the Atlantic region. This illustrious group includes Grammy, Polaris and Juno award winners, representing each region of Canada. The following artists will be touring Atlantic Canada

between April 2017 and March 2018: Buffy Sainte Marie; Susan Aglukark; Corb Lund; Alex Cuba; Lennie Gallant; Co. Julie Danse; Dave Gunning, JP Cormier & James Keelaghan; William Prince & Digging Routes; Docudance; H'Sao; Kaha:wi Dance Theatre; Le Trio BBQ; Les Hay Babies; Norman Foote; Old Man Luedecke & Breabach; Shauit; Soldiers of Song and The Swinging Belles.

Information on tour dates and locations can be found at the APA website:
atlanticpresenters.ca.

RADARTS and its members are very happy to be part of this Canada 150 performance Series project with APA members” says Jacinthe Comeau, Executive Director of RADARTS. “This partnership will give access to all communities of the Atlantic provinces to a culturally rich artistic programming to celebrate our country’s 150th anniversary.”

Atlantic Presenters Association and RADARTS gratefully acknowledges the financial support from the Government of Canada for this project.

Please visit www.atlanticpresenters.ca for full details.

About APA

The Atlantic Presenters Association (APA) is the regional arts presenter’s organization for the four Atlantic Provinces. It is a leader in the presentation of the performing arts and promotes the development of performing arts touring in the Atlantic region. The APA’s mission is to enable our members to enhance, promote, and facilitate diverse, quality live performances, and to provide an exchange of best practices and ideas.

About RADARTS

Réseau atlantique de diffusion des arts de la scène(RADARTS) is the francophone Atlantic presenters network that counts more than 40 members located in the four Atlantic provinces. RADARTS works mainly at the presentation and touring of the performing arts. It also promotes professional Acadian and francophone performing artists in the Atlantic provinces. The « FrancoFête en Acadie» is our annual contact event and will take place in Dieppe, NB, from November 1st to the 5th, 2017.

-30-

APA Media Contact

Kate Gracey-Stewart

Atlantic Presenters Association

kate@atlanticpresenters.ca

[902-394-4134](tel:902-394-4134)



Diffusion immédiate
Jeudi 25 mai 2017

L'APA (Atlantic Presenters Association) et RADARTS annoncent la série de spectacles « Canada 150 »

Charlottetown (Î.-P.-É.) – L'APA (Atlantic Presenters Association) est ravie de présenter, en partenariat avec RADARTS et avec l'appui de Patrimoine canadien, la série de spectacles « Canada 150 ». Le Canada célèbre en effet cette année le 150^e anniversaire de la Confédération, qui constitue un jalon crucial dans l'histoire de notre pays. Pour commémorer ce moment historique, 20 artistes de toutes les disciplines des arts de la scène partiront en tournée dans le Canada atlantique au cours de l'année à venir en vue de présenter leur expérience, leurs récits et ce qui les inspire dans le pays et dans le fait d'être canadien.

« C'est avec grand plaisir que je constate que l'APA a endossé un rôle important de contribution à la promotion des thèmes de Canada 150 par l'intermédiaire de la chanson et des arts de la scène. Sa vision correspond bel et bien aux priorités de Canada 150 en matière d'intégration et de diversité, de renforcement de la compréhension entre les communautés autochtones et non autochtones et de la participation des jeunes. Cette série de spectacles n'est que l'une des nombreuses activités qui se dérouleront cette année pour rappeler aux Canadiennes et aux Canadiens d'où nous venons et pour les faire réfléchir à ce que l'avenir nous réserve », déclare M. Sean Casey, député de Charlottetown et secrétaire parlementaire pour Patrimoine canadien.

La série de spectacles « Canada 150 » propose des spectacles dans les deux langues officielles du pays et verra des artistes reconnus sur la scène nationale et internationale venir faire la tournée de la région, de Happy Valley jusqu'au nord du Nouveau-Brunswick.

« Les habitants de notre région n'ont parfois jamais eu l'occasion d'assister à ces spectacles incroyables près de chez eux et c'est quelque chose que la série de spectacles "Canada 150" va leur apporter, explique M^{me} Angela Campbell, présidente de l'APA. Le partenariat entre l'APA et RADARTS dans le cadre de ce projet a permis de jeter une passerelle entre le Canada atlantique et le reste du pays et de donner à nos membres l'occasion de faire venir dans leur communauté des artistes des quatre coins du pays, pour qu'ils puissent y raconter leurs histoires, y chanter leurs chansons et y interpréter leurs œuvres, dans le cadre de cette célébration de la richesse de l'histoire du Canada et de la diversité de ses cultures. »

L'APA et RADARTS sont ravis d'annoncer les 20 artistes qui feront une tournée dans la région de l'Atlantique. Ce groupe illustre comprend des artistes qui ont été primés par les Grammys, le prix Polaris et les Junos et qui représentent toutes les régions du Canada. Voici les artistes qui se produiront au Canada atlantique entre avril 2017 et mars 2018 : Buffy Sainte Marie; Susan Aglukark; Corb Lund; Alex Cuba; Lennie Gallant; Co. Julie Danse; Dave Gunning, JP Cormier & James Keelaghan; William Prince & Digging Routes; Docudance; H'Sao; Kaha:wi Dance Theatre; Le Trio BBQ; Les Hay Babies; Norman Foote; Old Man Luedecke & Breabach; Shauit; Soldiers of Song et The Swinging Belles.

Pour en savoir plus sur les dates et les lieux des spectacles, veuillez consulter le site Web de l'APA à l'adresse suivante : atlanticpresenters.ca

L'APA et RADARTS remercient le gouvernement du Canada de son appui financier à ce projet.

Pour en savoir plus, veuillez visiter le site www.atlanticpresenters.ca.

À propos de l'APA

L'APA (Atlantic Presenters Association) est l'organisme régional réunissant les diffuseurs de spectacles pour les quatre provinces de l'Atlantique. L'association est un chef de file dans la présentation d'artistes de la scène et favorise le développement des tournées de spectacles dans la région de l'Atlantique. La mission de l'APA est de permettre à ses membres de renforcer, de promouvoir et de faciliter l'offre de spectacles en direct de qualité et très divers et de servir de plateforme pour l'échange d'idées et de conseils.

À propos de RADARTS

Le Réseau atlantique de diffusion des arts de la scène (RADARTS) est le réseau de diffuseurs francophones de spectacles au Canada atlantique. Il compte plus de 40 membres situés dans les quatre provinces de l'Atlantique. RADARTS se consacre principalement à la présentation et aux tournées d'artistes de la scène. Il fait également la promotion d'artistes de la scène acadiens et francophones dans les provinces de l'Atlantique. La « FrancoFête en Acadie » est notre événement annuel pour les prises de contact et aura lieu, en 2017, à Dieppe (N.-B.) du 1^{er} au 5 novembre prochains.

-30-

Personne-ressource de l'APA

Kate Gracey-Stewart

Atlantic Presenters Association

kate@atlanticpresenters.ca

902-394-4134